
III. Poro~ilo o delu Slovenskega dru{tva pedagogov (SDP) v letu 2007

Slovensko dru{tvo pedagogov je v letu 2007 nadaljevalo uresni~evanje 
ciljev, ki si jih je novo vodstvo zadalo na volilni konferenci jeseni 2005.

Navsezadnje je za`ivela nova spletna stran Slovenskega dru{tva pedagogov, 
ki postaja informacijsko sredi{~e za ~lane in drugo zainteresirano javnost.

Druga ve~ja akcija dru{tva je bil sklic omizja Var~evanje pri delu z otroki, 
ki je potekalo na Pedago{ki fakulteti v Ljubljani 14. 3. 2007 ob razkriti nameri 
Ministrstva za {olstvo in {port, da zni`uje standarde dela v vrtcih. Udele`ilo 
se ga je 80 delavcev in delavk iz pred{olske vzgoje, poro~ila o njem so dosegla 
ve~ino vidnih medijev in akcija je vsaj deloma ustavila predvidene namere. Na 
spletni strani smo ob tej prilo`nosti odprli tudi prostor za nadaljevanje javne 
razprave, ki pa `al ni za`ivela.

Aprila smo ~lani Dru{tva dejavno sodelovali pri izpeljavi kongresa Zveze 
pedago{kih dru{tev z naslovom Vzgojni koncept {ole na razpotjih sodobnosti.

Jeseni pa smo posamezni ~lani dru{tva sodelovali pri kriti~ni razpravi o 
preoblikovanju programa Pred{olska vzgojiteljica po metodologiji poklicnih in 
strokovnih programov, zaradi katere so bili predmeti s podro~ja umetnosti kot 
splo{noizobra`evalni predmeti ~asovno in vsebinsko mo~no okrnjeni.

Za naslednje leto pa smo se priklju~ili Pedago{ki fakulteti v Mariboru pri 
pripravi na mednarodno konferenco Pedago{ki koncepti med preteklostjo in pri-
hodnostjo, in k sodelovanju k sodelovanju privabili nekaj uglednih teoretikov 
vzgoje iz Nem~ije, Avstrije, Mad`arske, Hrva{ke in Slovenije. 

 
Dr. Robi Krofl i~

IV. Poro~ilo o delu Dru{tva {olskih svetovalnih delavcev (D[SDS) za 
leto 2007

Delo v mandatu je bilo izjemno uspe{no in plodno. [tevilo ~lanov se je 
pove~alo skoraj za petino. Ob podpori vseh 587 ~lanov je dru{tvo postalo bolj 
prepoznavno v javnosti in {ir{emu naboru strokovnjakov. Verjamem, da se bo 
zastavljeno delo nadaljevalo tudi v prihodnje.

Dejavni smo bili na naslednjih podro~jih: 

Posvet

26. 1. 2007 smo organizirali poldnevni posvet v Ljubljani na FDV z naslovom 
Novosti v {olstvu v lu~i {olskega svetovalnega dela. Sodelovali so predstavniki 
Ministrstva za {olstvo, SVIZ-a, predstavniki Zavoda RS za {olstvo in nekateri 
predstavniki univerz. Udele`ili pa smo se tudi ve~ drugih posvetov in strokov-
nih sre~anj. 

 149



Urejanje statusa {olskega svetovalnega dela v zakonodaji (ZOFVI in ZO[, 
ZVRT)

3. 4. 2007 – Posredovani so bili predlogi k spremembam zakonodaje ter 
pripombe in predlogi ob spremembah in dopolnitvah ZOFVI

20. 4. 2007 – Odziv na predlog ZOFVI-ja, ki ga je sestavila dr. Tatjana A`man 
17. 4. 2007 – Odziv na teze – pismo Jelke [tritof 
31. 5. 2007 – Predlogi k osnutku ZOFVI
1. 6. 2007 – Dopis za normative 
5. 7. 2007 – Podpis pisma za kakovostno javno {olstvo (SVIZ)
6. 9. 2007 – so Amandmaje k ZOFVI oblikovale Klara Urbanc, Tja{a Siter 

Jegri{nik in Ur{ka Poljan{ek in jih posredovale DZ, SVIZ, DS 

Udele`be na{ih predstavnikov na razli~nih prireditvah: 
Sodelovali smo na omizju ZDPDS, na skup{~ini ZDPDS, na sejah ZDPDS, 

predstavitvi mnenj o {olstvu v Dr`avnem zboru in razli~nih drugih sre~anjih. 

Prepoznavnost dru{tva v medijih
Posodobili smo spletne strani, sodelovali na radijskih programih Radia 

Celje in pripravili prispevke za [olske razglede ter intervju v Novem tedniku.

Raziskovalno delo
Vsi na{i ~lani so sodelovali v raziskavi o sodelovanju {ole s star{i. 

Strokovna ekskurzija
Septembra 2007 smo organizirali strokovno ekskurzijo na [kotsko.

Tja{a Siter Jegri{nik, prof.

V. Poro~ilo Dru{tva upokojenih pedago{kih delavcev Slovenije (DUPDS) 
za leto 2007

^lani Dru{tva upokojenih pedago{kih delavcev Slovenije, ki delujemo v 
sklopu Zveze pedago{kih dru{tev Slovenije in Zveze dru{tev upokojencev Slo-
venije, smo se 14. 2. 2008 zbrali na rednem zboru ~lanov na Osnovni {oli Fra-
na Ro{a v Celju, ki ima edina med osnovnimi {olami ve~ji prostor. Na {oli so 
poskrbeli za kosilo in zbor po~astili s kulturnim programom.

Za~rtani program dela smo v celoti uresni~ili. Ravno tako po sekcijah. Lah-
ko re~em, da v nekaterih sekcijah od ustvarjalnega nemira kar vre. Najve~ de-
javnosti poteka na izletni{kem in kulturnem podro~ju.

V vseh sekcijah si prizadevamo pridobiti nove ~lane. Ve~ji uspeh so imeli 
Ptuj~ani, Celjani in Hrastni~ani. Vsako leto jih nekaj »odpade« ali se prekvali-
fi cirajo v podporne ~lane. Trenutno nas je 232. Dru{tvo je vodila prizadevna 
ekipa, ki si zaslu`i vse priznanje. Zaradi bolezni predsednice sekcije Trbovlje so 
to nadome{~ale kolegice.
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